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Abstract (en)
[origin: CN112114510A] A watch case (2) for wristwatches including: a middle part (4) including a side wall (10) having two sides (12A, 12B); two
separate side members (6A, 6B) arranged on either side of the middle part (4), each side member (6A, 6B) extending beyond the space occupied
by the middle part (4) in the longitudinal direction of the watch band and having a median portion of complementary shape to the corresponding side
(12A, 12B) of the middle part (4), each side member (6A, 6B) being slidably and removably attached to the middle part (4); a bezel (8) secured to
the middle part (4) on an upper face of the middle part (4); a back cover (20) fixed on a lower face of the middle part (4); characterized in that each
side member (6A, 6B) is blocked in translation in the direction of sliding on the middle part (4) by the bezel (8).

Abstract (fr)
Boîte (2) de montre pour montre-bracelet comprenant : une carrure (4) comportant une paroi latérale (10) présentant deux flancs (12A, 12B) ; deux
longerons (6A, 6B) séparés disposés de part et d'autre de la carrure (4), chaque longeron (6A, 6B) s'étendant au-delà de l'espace occupé par la
carrure (4) dans le sens longitudinal du bracelet et présentant une portion médiane de forme complémentaire au flanc (12A, 12B) correspondant de
la carrure (4), chaque longeron (6A, 6B) étant fixé de manière amovible et coulissante à la carrure (4) ; une lunette (8) solidarisée à la carrure (4)
sur une face supérieure de la carrure (4) ; un fond (20) fixé sur une face inférieure de la carrure (4) ; remarquable en ce que chaque longeron (6A,
6B) est maintenu en translation selon la direction de coulissement sur la carrure (4) par la lunette (8).
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